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BRM.0002.67.2024 
Protokół Nr LXVII / 24 

z LXVII sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 30 stycznia 2024 roku 

 
Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie   
w godz.13:00 do 13:34.  
 
W obradach uczestniczyli: 
 
-     Radni Rady Miejskiej  
-     Burmistrz MiG  - Jarosław Filipek      
-     Sekretarz Gminy  - Monika Chyła 
-     Skarbnik Gminy  - Agnieszka Kozłowska–Budka 
-     Marta Dąbrowska  - Dyrektor RPEKiT 
-     Ewa Modzelewska  - Kierownik MGOPS 
-     Barbara Szulc  - Dyrektor ZSP w Rynie 
-     Emilia Kowalewska  - Pracownik Gminy 
-     Paulina Żmijewska  - Pracownik Gminy 
-     Mariola Waszczyn  - Sołtys Prażmowa 
-     Kazimierz Gorlaga  - Sołtys Głąbowa 
 
                                  Porządek obrad: 
 
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji w dniu 20 grudnia 2023r. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie   

              między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Rynie z działalności w 2023r. 
7. Informacja na temat dowozu dzieci do szkół. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji programu osłonowego „Korpus Wsparcia  

              Seniorów” na rok 2024. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Ryn na nieruchomość należącą do Spółki z o.o., położonych w obrębie miasto Ryn, gm. Ryn. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Warmińsko-  

              Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 643   
             w zakresie chodnika w miejscowości Prażmowo od km około 12+290 do km około 13+656 –  
             opracowanie dokumentacji projektowej”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 130007N dr. Pow. Nr 1728 N – 
Grzybowo na terenie Gminy Ryn. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie części nieruchomości w drodze rokowań. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

północnej części obrębu Prażmowo. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

obrębie geodezyjnym Ławki - Ryński Dwór. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu. 
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2024r. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2024 - 2032. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/332/22 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 30 marca 

2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
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Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym dla Gminy Ryn na lata 
2022 – 2025. 

20. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
21. Zamknięcie posiedzenia.                           

 
Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził prawomocność obrad, 
w których uczestniczyło 14 radnych. Nieobecni: Pan K. Cybul. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Ad.2 Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zapytał o zmiany do porządku obrad. 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poprosił o wprowadzenie jako punkt 16 punktu: Podjęcie uchwały w sprawie 
zmiany uchwały numer XLI/332/22 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i 
Uzależnieniom Behawioralnym dla gminy Ryn na lata 2022-2025.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – wprowadzilibyśmy ten porządek obrad, do porządku obrad ten 
punkt jako punkt dziewiętnasty po osiemnastym przed sprawami różnymi, wolnymi wnioskami i informacjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie powyższy wniosek.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
Wyniki głosowania:  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji w dniu 20 grudnia 2023r. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie protokół z sesji w dniu 20 grudnia 
2023r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
 
Wyniki głosowania:  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 
sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – Otrzymaliście Państwo wcześniej, wpłynęło do biura Rady 
pismo, ładnie to się nazywa, Urzędu Cywilnej i Demokratycznej Kontroli. Pismo zostawiamy bez rozpoznania. 
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Jak Państwo czytaliście, to pewnie zobaczyliście, że NIK działa bezprawnie, Sejm działa bezprawnie, Senat 
działa bezprawnie. Podatki to nie powinniśmy płacić do Urzędu Skarbowego, a do gminy. W związku z czym 
ktoś, kto ma wizję taką państwa, no to myślę, że to raczej nie zasługuje na naszą uwagę. Tym bardziej, że tutaj 
państwo też z tego urzędu twierdzą, że oni jako jedyni prowadzą nadzór nad siłami zbrojnymi, w tym też 
policją. więc życzę tym Państwu powodzenia. W niedzielę mieliśmy finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej 
Pomocy. W gminie zebrano prawie 28 tysięcy złotych. Chciałem podziękować naszemu RPKIT-owi, a zwłaszcza 
osobie, która właściwie pociągnęła to bardzo mocno, obecnej naszej radnej Pani Elzie Fitza, bo myślę, że na 
pewno trzeba było bardzo dużo pracy włożyć w to, żeby to wyglądało tak, jak wyglądało i żeby się zebrało tyle, 
ile się zebrało. 
 
Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
          - sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – Jeżeli chodzi o uchwały, macie państwo to wszystko na tabletach.  
Działalność: 21 grudnia odbyło się zgromadzenie Międzygminnego Związku Gospodarki Odpadami. To 
oczywiście takie zgromadzenia odbywają się z reguły pod koniec roku. Drugie takie posiedzenie tego samego 
dnia, posiedzenie Fundacji Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich. To było przede wszystkim związane ze zmianą 
w zarządzie, ponieważ członek zarządu został wojewodą, więc musiał zrezygnować z tej funkcji i wybraliśmy 
kolejnego. 2 stycznia podpisaliśmy umowę na wykonanie kanalizacji w miejscowości Mioduńskie. To jest 
dwuetapowa inwestycja, ale tak jak już to na którejś komisjach mówiłem, bardzo potrzebna, ponieważ 
mieszkańcy po prostu nie mają wody. Nie mają wody. Jak są teraz te suche dni, lata, miesiące, miesiące, lata, 
no to jest tragedia z wodą. 7 stycznia odbył się koncert kolęd i pastorałek u nas w naszym RPEKicie, w którym 
również uczestniczyłem. Już nie będę się powtarzał, ale trochę. Kto nie był, niech żałuje. Także bardzo fajnie 
wszyscy się zaprezentowali. Był bardzo no taki różnorodny bym powiedział koncert, ale to tylko dodało mu 
specjalnego charakteru. W dniu 17 stycznia zakończył służbę nasz komendant Państwowej Straży Pożarnej, 
odszedł na emeryturę i odbyło się takie pożegnanie. Z tego co wiem, to jeszcze jest na razie pełniący obowiązki 
jego zastępca. Na razie to jest wiedza sprzed dwóch dni, powiedzmy, nie mam informacji, żeby był powołany 
nowy. 19 stycznia byłem również w RPEKicie, tam było spotkanie z dyskusyjnym klubem książki. Było to takie 
podsumowanie, wyróżnienie najlepszych czytelników. No czytelników, to osób, które najwięcej czytały w 
ramach tego klubu, także było miłe, sympatyczne spotkanie. No to już pan przewodniczący powiedział, właśnie 
w tą sobotę był finał tej świątecznej orkiestry, Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. No też chciałbym się 
oczywiście dołączyć do podziękowań, tak jak pan przewodniczący powiedział. Kwota moim zdaniem jest bardzo 
fajna, delikatnie rzecz ujmując. Sala w trakcie chociażby licytacji była niemalże pełna, co też bardzo cieszy, czyli 
ludzie czują potrzebę takiego pomagania. Może się niektórym nie podobać formuła, ale moim zdaniem tyle, co 
orkiestra robi dobrego, to nie da się temu zaprzeczyć po prostu. Tak jest. Przez te lata to są już pieniądze idące 
w miliardy, więc jeszcze raz gorące podziękowania również przede wszystkim pani Elzie, która to wszystko 
wzięła na siebie, pani dyrektor, że to wszystko było tak fajnie zorganizowane i mam nadzieję, że w następnym 
roku to parę groszy będzie więcej. 
 
Ad.6 Sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Rynie z działalności w 2023r. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – Myślę, że nie ma potrzeby czytać. Każdy może się z treścią tych 
sprawozdań zapoznać. 
 
Ad.7 Informacja na temat dowozu dzieci do szkół. 
 
Pani M. Chyła – Sekretarz Gminy – Dowozy na terenie naszej gminy są świadczone przez firmę państwa 
Czaplickich Przewozy Krajowe i Zagraniczne Osób. Umowa, umowę mamy podpisaną do 21 czerwca 2024 roku. 
Dowozimy około 170 osób z terenu całej gminy. Jeżeli chodzi o zeszły rok, nie było żadnych poważnych 
incydentów. W tym roku było parę opóźnień autobusów ze względu na warunki na drodze w styczniu, ale 
jestem w stałym kontakcie ze szkołą, również z przewoźnikiem, więc wszelkie jakieś uwagi, które zgłaszają 
rodzice są od razu wyjaśniane na bieżąco. Dowozimy również dzieci niepełnosprawne busem gminnym do 
Giżycka. Dowożonych jest 11 dzieci. Teraz od 5 lutego jeszcze dwie osoby nam dojdą. Zwracamy również koszty 
dowozu rodzicom i czwórka dzieci jest dowożona samochodem prywatnym do Kętrzyna i jedno dziecko z Knisu 
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jest dowożone do naszej szkoły tutaj w Rynie. Dwójka dzieci ma zwracane koszty na podstawie biletów 
miesięcznych. Mamy również podpisane dwa porozumienia z placówkami, jedną w Giżycku, jedną w 
Mrągowie. I też również nasze dzieci są dowożone. 
 
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 
na rok 2024. 
 
Pani E. Modzelewska - Przyjęcie tego programu osłonowego Korpusu Wsparcia Seniorów jest wymagalne, 
żebyśmy mogli realizować moduł drugi tego właśnie programu KWS. W roku 2024 na każdy rok podejmujemy 
nowy program osłonowy. W tamtym roku podejmowaliśmy, przyjmowaliśmy uchwałą ten program osłonowy. 
W tym roku również mamy obowiązek taki, jeżeli chcemy realizować moduł drugi Korpusu Wsparcia Seniorów, 
który polega, nie wiem, czy państwo pamiętacie, jeśli nie to przypomnę, na obsłudze, bo już w tym, w tamtym 
roku zakupiliśmy nowe opaski w ilości 10 sztuk dla 10 osób, a w tym roku już nie będziemy kupować nowych, 
ponieważ one są jeszcze nowe, ale będziemy musieli opłacać przedsiębiorstwu, które będzie zajmowało się 
elektronicznymi przekazami płynącymi z tych właśnie opasek. Te opaski to jest tak zwana forma teleopieki, o 
której Państwo już na pewno słyszeli, więc nie ma sensu tutaj gdzieś rozpowiadać. 
 
Pani J. Kryńska – Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia – 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant – Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 
programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr LXVII/510/24 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14)  
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Ryn na nieruchomość należącą do Spółki z o.o., położonych w obrębie miasto Ryn, gm. Ryn. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – to są działki tam, gdzie jest nasz MOR, miejsce odpoczynku rowerzystów, czyli 
za stacją paliw. Tam na etapie budowy został popełniony błąd. Oczywiście on wynikał tam z wielu okoliczności, 
ale został popełniony błąd i na części działki, którą przekazaliśmy do SIM KZN w celu budowy budynku 
wielorodzinnego, została wybudowana wiata. No i tak być nie może. Chodzi tu i o trwałości projektów, i tak 
dalej, i tak dalej. Więc, żeby naprawić tą sytuację, z tej działki, którą przekazaliśmy, już żeśmy wydzielili część, 
pod którą jest wiata. I z boku jest działka nasza, która, no ona w sumie tam nam nie będzie potrzebna w tej 
chwili. I zamienimy po prostu te działki. Po uzyskaniu zgody oczywiście dokonamy wyceny. I na 99% jeszcze 
SIM KZN będzie musiał nam jakieś tam pieniądze dopłacić. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Ryn na nieruchomość należącą do Spółki z o.o., 
położonych w obrębie miasto Ryn, gm. Ryn. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/511/24 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Warmińsko- 
Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 643 w zakresie 
chodnika w miejscowości Prażmowo od km około 12+290 do km około 13+656 – opracowanie dokumentacji 
projektowej”. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – Opracowujemy tą dokumentację od zeszłego roku, w związku z tym, że dotacje 
dla województwa, dla samorządów mogą być tylko roczne, więc umowa nam się skończyła w grudniu, ale 
projekt nie został jeszcze złożony, w związku z tym to jest przedłużenie, jak gdyby tej umowy na ten kolejny 
rok. Oczywiście formalnie to jest nowa umowa, ale to jest zadanie takie same. Projektant nie wyrobił się, 
ponieważ Zarząd Dróg Wojewódzkich niestety dużo uwag wnosi, niekoniecznie merytorycznych, ale do 
wszystkich trzeba się odnieść. Ale myślę, że to już jak dobrze pójdzie, to na początku tego roku uda się 
opracować tą dokumentację. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – Ja chciałem powiedzieć tylko, że państwo pamiętacie, że 
współpraca z Zarządem Dróg Wojewódzkich jest bardzo trudna. Trzeba się wiele tam nadzwonić, nachodzić i 
naprosić, żeby cokolwiek z nimi zrobić. To po pierwsze. No a po drugie, no można powiedzieć, nie nasza droga, 
więc czemu my tam tym się zajmujemy. No to jest podobnie jak z drogami powiatowymi, że jeśli chcemy coś, 
żeby było więcej zrobione, to musimy dołożyć od siebie. Tak samo jest w tym przypadku. Myślę, że gdyby nie 
wyszła od nas inicjatywa, że my dokładamy się do projektowania tego chodnika w Prażmowie, no to ze strony 
Zarządu Dróg Wojewódzkich odzewu nie byłoby żadnego i ten chodnik pewnie by tam w życiu nie powstał. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy rzeczowej na rzecz Województwa Warmińsko- Mazurskiego na realizację zadania inwestycyjnego pn. 
„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 643 w zakresie chodnika w miejscowości Prażmowo od km około 12+290 
do km około 13+656 – opracowanie dokumentacji projektowej”. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/512/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 130007N dr. Pow. Nr 1728 N – 
Grzybowo na terenie Gminy Ryn. 
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Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – Otrzymaliśmy, jak pamiętacie Państwo, dofinansowanie, umowa jest 
podpisana na remont drogi, do Grzybowa, od strony Kronowskiej w stronę Grzybowa, jak również 
przygotowaliśmy projekt, który remontuje drogi na terenie Grzybowa, czyli te wszystkie uliczki. Ale warunkiem 
później już po inwestycji mamy okres na zakwalifikowanie tych dróg jako drogi publiczne. Drogą publiczną jest 
droga dojazdowa, ta, która jest do tej pory i ma ten numer, o którym przewodniczący mówił. Natomiast na 
terenie Grzybowa te drogi są drogami wewnętrznymi. Żeby nie mnożyć numeracji, chcemy te drogi podłączyć 
do tej drogi już istniejącej, dlatego jest tak nazwana zmiana przebiegu, żeby te wszystkie drogi na terenie 
Grzybowa miały jeden numer drogi publicznej. I to jest tylko tak naprawdę No taka zmiana, no ona jest dosyć 
istotna, ponieważ wszystkie te nasze drogi, nasze w sensie, za które my odpowiadamy, jesteśmy właścicielami, 
będą miały już statut dróg publicznych. No ale to czy tak, czy siak my je i tak musimy utrzymywać i tak 
utrzymujemy, więc to nie ma większego znaczenia dla nas. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
przebiegu drogi gminnej nr 130007N dr. Pow. Nr 1728 N – Grzybowo na terenie Gminy Ryn. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/513/24 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie części nieruchomości w drodze rokowań. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – To jest taka uchwała, która nam otwiera taką sprawę porządkowania ścieżki 
spacerowej nad jeziorem Ołów. Ścieżka spacerowa nad jeziorem Ołów w większości, niestety w większości, 
przebiegała na nie naszych terenach. My tak naprawdę nie mamy nad tym żadnej kontroli. Były umowy z 
byłym PGR-em, żeby to tak jasno wybrzmiało i wiadomo było, o czym mówię, z byłym PGR-em Głąbowo, że na 
części należącej do nich możemy utworzyć ścieżkę rowerową, ale ta uchwała nie ma żadnego odzwierciedlenia 
w księgach chociażby wieczystych, że takie zabezpieczenie jest poczynione. Także kupił no to nowy właściciel 
te działki i tak naprawdę on nie musi respektować tej umowy i nie respektuje. Mi się udało na samym początku 
podpisać z panem taką umowę, niemniej jednak uważam, że to nie jest wystarczające. to nie jest wystarczające 
zabezpieczenie naszych interesów i w którymś momencie możemy się obudzić z zaoraną ścieżką. Dlatego to 
jest taki pierwszy etap, który mam nadzieję, chociaż już takie rokowania się odbywały niestety bezskutecznie 
na razie. Może dogadamy się z nowym właścicielem, jeżeli nie, no to będziemy musieli iść w stronę 
wywłaszczenia na cel publiczny. Oczywiście bardzo bym chciał tego uniknąć, wolałbym się dogadać, ale chyba 
nie mamy innego wyjścia. Już żeśmy część działki, działki tej ścieżki rowerowej uporządkowali, bo od strony 
ogrodów działkowych zamieniliśmy działki, które de facto zajmowały już ogrody działkowe w naszym pasie 
drogowym, żeśmy wydzielili te działki, i w zamian za działkę, która jest nad jeziorem, którą biegnie ścieżka 
nasza, taka ta spacerowa. Zostaje jeszcze jedna część, to znaczy oprócz tej, o której dzisiaj mówimy, dwie części 
w sumie. Las, ale lasu to bym się nie obawiał i tutaj raczej nam uda się tego wykupić, przynajmniej na razie nie 
ma takich perspektyw. Natomiast jeszcze musimy się dogadać z księdzem. Myślę, że ksiądz nie zaora, ale 
musimy to prawnie unormować, po kolei sukcesywnie, żebyśmy mieli wpływ na tą ścieżkę. No teraz mamy 
takie sytuacje, że na przykład mamy zgłoszenia naszych mieszkańców, że na ścieżce spacerowej bobry ścięły 
drzewo. I my tak naprawdę nie możemy nic z tym drzewem zrobić. Jedyne, co możemy zrobić, to ściągnąć je na 
bok, bo jak je uprzątniemy, no to właściciel gruntu może nas uskarżyć o kradzież. Więc ograniczamy się do 
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tego, Ściągamy, niestety to nie wygląda dobrze, ale innego wyjścia nie mamy, ściągamy je na bok, żeby zrobić 
przejście na tej ścieżce. Więc musimy to po prostu w najzwyczajniejszym świecie uporządkować. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie części nieruchomości w drodze rokowań.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/514/24 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
północnej części obrębu Prażmowo. 
 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – Ja nie wiem, czy to wszystko omawiać, macie państwo to przygotowane. 
Oczywiście, jeżeli trzeba, pani Paulina jest do dyspozycji, odpowie na pytania, czy jakieś wyjaśnienia, bo plany 
są, jakie są, państwo mieliście okazję już głosować nad przystąpieniem do opracowania tych planów. Teraz te 
plany są gotowe, tak jak widzicie. Jeżeli są jakieś pytania, to bardzo proszę. Mówię o tym drugim od razu 
oczywiście na kolejnym punkcie. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla północnej części obrębu Prażmowo. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/515/24 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
obrębie geodezyjnym Ławki - Ryński Dwór. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 



8 
 

Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w obrębie geodezyjnym Ławki - Ryński Dwór. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/516/24 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 15 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 
Giżyckiemu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – To, co pan przewodniczący powiedział. Jeżeli nie dołożymy tej kasy, to ani 
zarząd dróg wojewódzkich, ani zarząd dróg powiatowych niczego na naszym terenie nie zrobi. Zrobiliśmy już 
parę dróg, chociażby ta droga do Szymonki, droga ze Skopy do Monetek. Jest jeszcze wiele dróg do zrobienia i 
między innymi ta uchwała dotyczy wykonania chodnika de facto, bo jest nie na razie niestety na to 
dofinansowania, nie dostał zarząd dróg powiatowych, chodnika, od Biedronki w stronę tego byłego CPN-u, czyli 
tego kółka rolniczego, który jest po lewej stronie. Tam są nasze lokale socjalne. Tam jest dosyć niebezpiecznie i 
żeśmy już jeden kawałeczek tego chodnika zrobili razem wspólnie z powiatem i to jest ten drugi etap. Po 
prostu, jeżeli nie dołożymy, tam chyba 170, tak? Nie, 23 tysięcy, 170 przepraszam, drugi. 23 tysięcy, prawie 24 
tysięcy złotych. No to chodnika nie było, nie będzie. Dlatego jest propozycja, żeby jednak wspomóc powiat, a 
to będzie wykonane na naszym terenie. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/517/24 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 16 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 
Giżyckiemu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – To jest analogiczna sytuacja, tylko że dotyczy drogi w miejscowości Tros. Tam 
już prace się rozpoczęły, tam będzie położony asfalt, chodniki, to już jest większa inwestycja, ale My żeśmy 
zabiegali o tę inwestycję już od kilku lat, tylko był problem z uzyskaniem dofinansowania. Tak jak 
przypuszczaliśmy wszyscy, że przed wyborami będzie trochę więcej tych pieniędzy na różnego rodzaju 
inwestycje, chodzi mi o wybory parlamentarne. I było. Sami pamiętacie Państwo, żeśmy dużo pieniążków 
pozyskali na ten rok, bo 27 milionów samych dofinansowań. I powiat również dostał dofinansowanie, między 
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innymi na tą drogę. Nasz udział tu jest właśnie, o ile dobrze pamiętam, około 170, ponad 170 tysięcy zł, ale 
myślę, że warto wydać te pieniądze, żeby tą drogę po prostu zrobić. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Giżyckiemu. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/518/24 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Ryn na 2024r. 
 
Pani A. Kozłowska- Budka – Skarbnik – Jeśli chodzi o uchwałę o zmianę budżetu, to zgodnie z załącznikiem nr 1 
dochody zwiększono o kwotę 961 031,29 zł. W całości są to kwoty otrzymane ze środków zewnętrznych i tak w 
dziale transport i łączność zwiększamy plan dochodów o kwotę 833 tysiące 220 złotych i 50 groszy. Jest to 
dofinansowanie Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i dofinansowanie do zadania przebudowa drogi gminnej 
ulicy Nowickiego w Rynie. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – Ja tylko słowo mogę, jeszcze słówko. To jest taka sytuacja trochę jak była z 
trosami. My żeśmy chyba czterokrotnie składali o dofinansowanie tej drogi. To jest, jak wiecie Państwo, od 
Drogi Wojewódzkiej w lewo, za ostatnim domem na ulicy Nowickiej, taka droga, tam jest kolonia. Projekt 
pozwolenia mamy przygotowany, ale dofinansowania nie mogliśmy dostać. No i w tej chwili niedawno 
dostaliśmy informację, bo byliśmy na liście rezerwowej, że takowe dofinansowanie mamy. W dniu dzisiejszym 
został ogłoszony przetarg i będziemy próbowali tę drogę zrobić. 
 
Pani A. Kozłowska- Budka – Skarbnik – Tu po stronie wydatków zadanie będzie na łączną kwotę 1 850,000 i w 
tym dofinansowanie ta wspomniana kwota, czyli 833 220,50 zł Jeśli chodzi o kolejne dofinansowania, to 
wystąpiły one o świata i wychowanie. Tutaj jest kwota 18 541,60 zł. Pochodzi ona dofinansowane jest z 
PFRON-u. I kolejne dwa dofinansowania ze środków europejskich w dziale kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego to kwota 2495 złotych i 49 groszy oraz kultura fizyczna to kwota 106 773,70 zł Po stronie 
wydatków, to tak jak wspomniałam, główna zmiana dotyczy przebudowy drogi gminnej ulic na ulicy 
Nowickiego i tym samym zmniejszamy inwestycje pod nazwą budowa farmy fotowoltaicznej o kwotę 700 
tysięcy. Pozostałe zmiany dotyczą przesunięć między działami oraz w dziale Kultury i Ochrony Dziedzictwa 
Narodowego zwiększamy plan wydatków bieżących o kwotę 10 tysięcy. Jeśli chodzi o przychody została 
przesunięta kwota między paragrafami i tak z czego wynikiem jest zwiększenie środków, o których mowa w 
artykule 217 ust. 2.6 ustawy o finansach publicznych. Jest to kwota łączna 2 112,354,21 zł. Plan po zmianach to 
łączna kwota dochodów to 55 757,340,69 zł pięćdziesiąt. wydatki kształtują się na poziomie 65 813,995,37 zł. 
deficyt uległ zmianie i jest to łączna kwota 10 056,654,68 zł  
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 
budżetu Gminy Ryn na 2024r. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/519/24 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2024 - 2032. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i Turystyki - 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata 2024 - 2032. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/520/24 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 19 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLI/332/22 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 30 marca 
2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, 
Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym dla Gminy Ryn na lata 2022 – 2025. 
 
Pani E. Kowalewska - Zmianie ulega rozdział piąty załącznika do uchwały dotyczące finansowania programu 
profilaktyki w zakresie zwiększenia wynagrodzenia dla członków miejsko-gminnej komisji do spraw 
rozwiązywania problemów alkoholowych, a także aktualizacji planu wydatków na obecny rok zgodnie z planem 
przyjętym w uchwale budżetowej. 
 
Pani J. Kryńska – Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Zdrowia – 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XLI/332/22 Rady Miejskiej w Rynie z dnia 30 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii i 
Uzależnieniom Behawioralnym dla Gminy Ryn na lata 2022 – 2025. 
  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 
Uchwała Nr LXVII/521/24 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokółu. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:                                                                                                                                                                 
Zbigniew Biziewski (ZA), Beata Barbara Bojarska (ZA), Juliusz Sebastian Brant (ZA), Krzysztof Cybul (NIEOBECNI), 
Elza Natalia Fitza (ZA), Małgorzata Jabłońska (ZA), Krzysztof Zdzisław Jarosz (ZA), Jolanta Danuta Kołakowska 
(ZA), Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla (ZA), Andrzej Mieczkowski (ZA), Ireneusz Nieckarz (ZA), Władysław 
Nowikowski (ZA), Marta Agnieszka Owczarek (ZA), Roman Piotr Szewczyk (ZA), Andrzej Zacharczyk (ZA) 
 
Ad. 20 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 
 
Pani E. Fitza - Chciałam podziękować za podziękowanie. To pierwsza kwestia, ale odniosę się oczywiście do 
niedzielnego finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy w Rynie. Jeszcze przyjdzie czas na takie obszerne 
podziękowania dla wszystkich, bo tych osób, które dołożyły swoją cegiełkę do tego ostatniego finału było 
bardzo wielu, ponad pięćdziesięciu, liczyć samych darczyńców plus wolontariusze i inne osoby, które się do 
tego przyłożyły. Natomiast korzystając z okazji i bytności prezesa OSP Ryn chciałam serdecznie podziękować 
naszym ochotnikom za wsparcie i za to, że zawsze możemy na nich liczyć bez względu na to, co by się działo. 
Także panie prezesie proszę przekazać naszym strażakom serdeczne podziękowania, bo tak jak mówię zawsze 
można na was liczyć. czy by były jakieś perturbacje czy też nie perturbacje, to zawsze wspólnie udaje nam się 
wyjść na prostą i stworzyć fajne działanie. I dziękuję wszystkim tym, którzy swoją cegiełkę przyłożyli do tego, 
żeby kwota uzyskana przez nasz sztab była tak wysoka, ponad 26 tysięcy złotych. Przypominam też, że licytacje 
na Allegro trwają i zamykają się 9 lutego, także ta kwota, mamy nadzieję, będzie jeszcze wyższa, dlatego że te 
cały czas aukcje są podbijane. I z tego miejsca dziękuję całemu sztabowi ryńskiemu WOŚP-u. czyli Pani Marcie 
Dąbrowskiej obecnej, Panu Marcinowi Kozłowskiemu i Pani Justynie Żamojcin-Kłos, bo ich wkład w to był 
również nieoceniony i założenie sztabu nie byłoby możliwe, gdyby nie ich zgoda i ich podpisy i też ciężka praca. 
Także dziękuję bardzo. 
 
Ad. 21 Zamknięcie posiedzenia.              
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący 
Rady zamknął obrady. 
 

Protokółowała:                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie  

Katarzyna Jasionowska                                                                     Juliusz Brant 

              
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


